
Vejle Jazzklub

Bestyrelsens beretning til generalforsamlingen den 19. februar 2O2O.O2.L9

ogsA iAr mA vi betegne lret og driften som forlobet tilfredsstillende.

Vi har afholdt 13 koncerter, hvor der har varet et gennemsnitlit besOtstal pl 90 personer.

Medlemstallet har ligget stabilt omkring 240 medlemmer. Protrammet har varet forsggt lagt sA

afvekslende som muligt med kendte ot nye bands, og tilslutningen til koncerterne har vist,at det

er blevet modtaget godt.

Som notet nyt gik vi ind i samarbejdet omkring festivalen Jazz iTrekanten, hvor vi flyttede en

koncert til Egtved i et samarbejde med Egtved Borgerforening. Vi havde der Daimi ot Louisiana

Jazzband pl scenen, hvilket blev vel modtatet. vi har ogsi aftalt et lignende arrangement i ir i

slutningen af august inden vores egen egentlige sason begynder i BytninSen.

Protrammet for indeverende ir er nasten pl plads, ligesom der ogsA er indglet aftaler for
202L.

Dejligt at kunne sige, at vor okonomi er sund, hvilket kassererens gennemgang om lidt vil vise.

Det er desvarre ikke alle jazzklubber, der kan sige det samme. Vi skal vere meget Slade for de

tilskud vi fAr fra Vejle Kommune ot Statens Kunstfond foruden private sponsorer.

Til slut en varm tak til mine bestyrelseskolleger for et godt og hyggeliSt samarbejde til gavn for

Vejle Jazzklubs medlemmer. Herunder vil jeg gerne rette en sarllg tak til vor kasserer Leif

Skadberg der har val6 at stoppe i bestyrelsen, for det gode arbejde der er ydet.

Jeg skal hermed indstille beretninten til generalforsamlingens godkendelse.

Vej:e,den ■9.februar 2020
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